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Voorwoord 
 
Beste ismi, 
 
Het afgelopen anderhalf jaar heeft laten zien dat het leven inderdaad een wervelstorm 
kan zijn. Tijdens een onverwachte pandemie bleken toetsen, papers en presentaties 
gewoon door te kunnen gaan, terwijl de leukere kant van het studentenleven maar niet 
opgepakt kon worden. Toch blijkt er nu eindelijk wat licht zichtbaar te zijn aan het einde 
van de tunnel, waardoor onze leden dit jaar weer te velde kunnen trekken.  
 
Het lijkt een fantastisch jaar te gaan worden voor ismus: het lustrumjaar is 
aangebroken; veel nieuwe en oude leden zijn toe aan een nieuwe start en de 
anderhalve meter maatregel lijkt eindelijk afgeschaft te worden. Na anderhalf jaar zal 
ismus eindelijk weer haar studieverbredende en verbindende rol kunnen spelen in het 
leven van de leden. Alles waar tijdens de lockdowns van gedroomd is, zal dit jaar weer 
kunnen gebeuren bij ismus. Het bestuur is van plan om samen met de leden een 
nieuwe start te maken met ismus. Een avontuur waar het bestuur zich graag in stort 
en ontzettend naar uitkijkt! 
 
Met vriendelijke groet, 
Het XXIe bestuur der studievereniging ismus, 
 
Levy Zeegers                 Voorzitter 
Tessa van Weerdhuizen         Secretaris 
Bart Krans                      Penningmeester 
Noa van Hamburg                 Commissaris externe betrekkingen 
Myrte Hofstede                  Commissaris interne betrekkingen 
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Visie van het bestuur 
 
‘Roeien met de riemen die je hebt’ was de titel van het beleidsplan van vorig jaar. De 
keuze voor deze uitspraak had natuurlijk alles te maken met de beperkingen vanwege 
de coronacrisis: lockdowns, quarantaines en een anderhalvemetersamenleving. 
Nederland zat lange tijd op slot, waardoor het ook bij ismus — afgezien van online-
activiteiten — stiller was dan normaal. Hoewel het bestuur deze tijd het liefst zo snel 
mogelijk achter zich wil laten, is het toch genoodzaakt om dit beleidsplan te openen 
met het coronabeleid. Het lijkt erop dat ismus dit collegejaar met minder beperkingen 
te maken gaat krijgen, maar nog steeds zal er rekening moeten worden gehouden met 
de aanwezigheid van het virus om verspreiding ervan te voorkomen. Op dit moment 
gaat het bestuur ervan uit dat de meeste activiteiten fysiek plaats zullen vinden, 
eventueel met het gebruik van de CoronaCheck-app. Wanneer nieuwe maatregelen 
deze fysieke activiteiten echter onmogelijk maken, zal het bestuur genoodzaakt zijn 
om — net zoals vorig jaar — de activiteiten te verplaatsen naar een online omgeving. 
Op die manier kan ismus ook dan een verbindende en studieverbredende rol blijven 
spelen in de studententijd van de leden.  
 
Het verbinden van de leden en het verbreden van de studie is in de ogen van het 
bestuur de kern van wat ismus behoort te bieden. Wegens de eerder aangehaalde 
beperkingen was het vorig jaar echter niet goed mogelijk om als studievereniging deze 
functie te vervullen. Hoewel dit gevolgen heeft gehad voor alle leden, zijn het vooral 
de leden uit het huidige tweede jaar die hier de dupe van zijn geweest. Zij hebben vorig 
jaar namelijk niet goed genoeg kennis kunnen maken met ismus, waardoor ze minder 
affiniteit hebben met de cultuur en tradities van de vereniging. Het voltallige bestuur 
behoort ook tot deze groep, wat betekent dat ismus dit jaar geleid zal worden door ismi 
die net iets minder meegekregen hebben van de vereniging dan voorgaande besturen. 
Het bestuur ziet dit niet als een obstakel, maar juist als de ultieme mogelijkheid om 
met zijn eigenzinnige visie ismus te vernieuwen, waarbij de geliefde tradities in stand 
zullen worden gehouden. Met deze vernieuwingen is het bestuur van plan om nieuw 
leven te blazen in het verbinden van de leden en het verbreden van de studie. Het zal 
van ismus een grotere vereniging maken, terwijl tegelijkertijd een laagdrempelige en 
open sfeer behouden zal worden.  
 
Het aankomende jaar wil het bestuur dus groots gaan uitpakken om van ismus een 
bekendere vereniging maken. Hier wordt mee bedoeld dat het bestuur meer leden 
meer activiteiten wil bieden, waarbij ismus ook beter op de kaart gezet wordt binnen 
de universiteit. Deze grote aanpak wordt niet alleen gedaan omdat dit het jaar is waar 
iedereen eindelijk de lockdowns en quarantaines van zich af kan schudden, maar ook 
omdat het een heel speciaal jaar is voor ismus. Het lustrumjaar is aangebroken en 
ismus zal in januari twintig jaar worden. Dit gaat gevierd worden via een groot 
lustrumfeest in februari. Dit lustrumjaar zal worden aangegrepen om ismus 
toegankelijker en bekender te maken door meer mensen meer te bieden. Dit wil het 
bestuur gaan bereiken door dit jaar een grote focus te leggen in ons beleid op 
inclusiviteit, digitalisering en duurzaamheid. 
 
De vereniging staat bij iedereen bekend om haar open sfeer. Mensen met 
verschillende achtergronden, geloofsovertuigingen, seksuele voorkeuren, politieke 
voorkeuren en genders voelen zich thuis en veilig bij onze vereniging. Het bestuur ziet 
het als zijn taak om deze veiligheid te creëren en te handhaven. Dit is dan ook de 
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reden waarom het ervoor kiest om te focussen op inclusiviteit en deze ook uit te stralen 
naar buiten toe. Dit zal er namelijk voor zorgen dat het nog duidelijker wordt dat ismus 
er voor iedereen is, waardoor meer mensen zich thuis en veilig zullen voelen bij onze 
vereniging. Dit wil het bestuur op verschillende manieren bereiken. Allereerst door 
meer inclusieve symbolen te gebruiken, zoals een Pride-vlag op de ismuskamer en 
posts op sociale media op bijzondere dagen. Ten tweede door meer activiteiten te 
organiseren rondom LHBTQ+-evenementen, zoals bijvoorbeeld een borrel op Paarse 
Vrijdag en een feest ter gelegenheid van Pride. Ook zullen er lezingen rondom Ketikoti 
plaatsvinden. Ten derde zal niet alleen aangegeven worden dat alcohol niet de norm 
is, maar ook zullen er alcoholvrije activiteiten plaatsvinden. Denk hierbij aan een 
alcoholvrije borrel of een avondje bordspellen spelen, waarbij het natuurlijk geoorloofd 
is om wél alcohol te drinken maar het niet aangespoord wordt. Hiermee zal gepoogd 
worden om mensen bij ismus betrokken te krijgen die geen liefhebber zijn van de 
typische studentencultuur.  
 
Hiernaast ziet het bestuur het belang in van digitalisering en de vernieuwing van het 
online-uiterlijk van ismus. Veel mensen zullen bij de eerste kennismaking met ismus 
op internet op zoek gaan naar meer informatie over de vereniging. Zij komen dan 
terecht bij de webpagina en de sociale media, waar zij hun kennis en beeld van ismus 
verder zullen ontwikkelen. Het is daarom van belang dat deze online platforms de 
professionele, maar gezellige sfeer van ismus representeren. Het bestuur is van 
mening dat dit momenteel niet het beeld is dat je krijgt van ismus bij het bekijken van 
de site en de sociale media. Het bestuur zal dit jaar daarom het online-uiterlijk van 
ismus vernieuwen, wat betekent dat het uiterlijk van zowel de webpagina als de sociale 
media aangepast zal worden. Instagram wordt vanaf dit jaar het hoofdplatform voor de 
promotie van activiteiten. Vooral de inhoud en het uiterlijk van de berichten op 
Instagram zullen daarom aantrekkelijker gemaakt worden. Ook wil het bestuur de 
leden online meer bieden via een ismus-app, waar leden zich onder andere kunnen 
inschrijven voor activiteiten. Ten slotte zal er gekeken worden naar de mogelijkheid 
om een eigen ismus podcast in leven te roepen. Om deze digitalisering te realiseren 
wordt de commissie genaamd ‘Unit-W’ opgestart. Deze commissie zal geleid worden 
door de secretaris.  
 
De voorgaande besturen hebben ingezet op duurzaamheid om een milieubewuste 
vereniging te worden. Er is bijvoorbeeld gekozen om maar twee ALV-stukken uit te 
printen voor elke ALV, om op die manier minder papier te verspillen. Deze duurzame 
gewoonten zullen door het bestuur in stand worden gehouden. Hiernaast zullen wij 
ook met eigen maatregelen komen om ismus verder te verduurzamen. De posters voor 
de activiteiten zullen bijvoorbeeld alleen nog maar digitaal vertoond worden. Ook zal 
de reisbestemming dit jaar niet bereikt worden via het vliegtuig, maar via een ander 
vervoermiddel. Deze en andere maatregelen omtrent duurzaamheid zullen getroffen 
worden zover dit redelijk is in het licht van de begroting. 
 
Het bestuur wil dit lustrumjaar de studie verbredende rol uitdiepen door onze horizon 
te verbreden en ismus beter op de kaart te zetten binnen de universiteit. Hiermee 
zullen de leden meer kennis en connecties verkrijgen, wat zonder onze 
studievereniging moeilijker te bereiken zou zijn. Denk hierbij aan een borrel met leden 
van een studievereniging waar normaal minder mee wordt samengewerkt, of een 
gastcollege van een hoogleraar van een andere faculteit. Op deze manier zal de 
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academische horizon van de leden verbreed worden en zal ismus beter op de kaart 
worden gezet binnen de universiteit.  
 
Ten slotte wordt er dit jaar weer nieuw leven geblazen in het alumninetwerk van 
politicologie. De afgelopen jaren was er minder contact tussen het bestuur van ismus 
en het bestuur van de alumnivereniging, omdat deze laatste een tijdje stil heeft gelegen 
vanwege corona. Dit jaar zal de voorzitter van ismus weer plaats nemen in het bestuur 
van de alumnivereniging van politicologie, om zo samen met docenten en oud-leden 
vier alumni-activiteiten te organiseren. Op deze manier heeft ismus de mogelijkheid 
om mensen te blijven verbinden, ook wanneer zij al de volgende stap in hun leven 
gemaakt hebben.  
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Ledenbeleid 
 
Studievereniging ismus speelt een verbindende en studieverbredende rol voor haar 
leden uit alle jaarlagen. Het is daarom van belang dat het bestuur het contact 
onderhoudt met leden uit de verschillende jaarlagen, zodat ismus er voor iedereen kan 
zijn.  
 
Eerstejaars 
 
De meeste eerstejaars zullen dit jaar voor het eerst het studentenleven ingestapt zijn, 
wat vaak als een spannende maar opwindende tijd gezien wordt. Het is daarom van 
belang dat het bestuur ervoor zorgt dat zij zich thuis voelen bij de vereniging. Tijdens 
de introductie heeft het bestuur veel eerstejaars enthousiast weten te maken voor 
ismus, wat terug te zien is aan het aantal actieve leden; het aantal inschrijvingen voor 
activiteiten en het aantal eerstejaars dat al op de ismuskamer is langsgekomen. 
Tijdens deze activiteiten en op de ismuskamer zal het bestuur voortdurend in contact 
blijven met de eerstejaars om hen te blijven enthousiasmeren.  
 
In het begin van het jaar zullen er activiteiten plaatsvinden die specifiek zijn gericht op 
eerstejaars, opdat zij kennis kunnen maken met de vereniging en geënthousiasmeerd 
worden om zich actief te gaan inzetten. Denk hierbij aan het kennismakingsweekend 
en de eerstejaars-borrel. Ook zullen er veel studenten zijn die niet meteen het typische 
studentenleven willen instappen. Alcoholvrije activiteiten zoals een LAN-party of een 
spelletjesavond zullen ervoor zorgen dat ook dit type studenten zich thuis voelen bij 
ismus. Verder zal het bestuur gedurende het hele jaar persoonlijk op de eerstejaars 
blijven afstappen om hen actief bij de vereniging te betrekken. 
 
Tweedejaars 
 
Tweedejaars zullen in het begin van het jaar minder affiniteit hebben met ismus dan 
voorgaande jaren. Wegens de pandemie hebben zij geen volledige introductie gehad; 
de ismuskamer was minder toegankelijk en de ismus activiteiten waren minder 
aantrekkelijk om aan deel te nemen. Het is dit jaar dus een grotere uitdaging om deze 
studenten bij ismus te betrekken.  
 
Dit zal het bestuur allereerst gaan bereiken door gedurende het jaar ook op deze 
studenten af te stappen en hen persoonlijk aan te spreken. Het feit dat het bestuur zelf 
bestaat uit tweedejaars zal bij dit contact helpen, aangezien het bestuur hierdoor de 
meeste tweedejaars al enigszins kent. Dit persoonlijk contact zal voor deze studenten 
de brug verkleinen om de ismuskamer binnen te wandelen en deel te nemen aan 
activiteiten. Hiernaast zullen er voornamelijk in het begin van het jaar activiteiten 
georganiseerd worden die specifiek gericht zijn op de tweedejaars. Er heeft een 
vervangende introductiedag voor tweedejaars plaatsgevonden, waardoor de 
tweedejaars studenten meteen in het begin van het jaar weer in aanraking gekomen 
zijn met ismus. Ook zal het dit jaar mogelijk zijn voor enkele tweedejaars om zich aan 
te sluiten bij het introductieweekend. Ten slotte zal er in het begin van het jaar een 
etentje voor tweedejaars plaatsvinden.  
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Ouderejaars  
 
Nu de meeste restricties hopelijk achter ons liggen, zullen ook de ouderejaars opnieuw 
bij ismus betrokken moeten worden. Ouderejaars hebben in tegenstelling tot de 
tweedejaars gelukkig wel een tijd meegemaakt waar ismus haar volledige studie 
verbredende en verbindende rol kon spelen. Hierdoor zullen de meesten al affiniteit 
met ismus hebben en weten wat ismus voor hen kan betekenen. Zij zullen het nieuwe 
bestuur echter nog niet echt kennen, omdat de maatregelen het onmogelijk maakte 
om goed kennis te maken met alle ismi in het voorgaande jaar. Het is dus de taak van 
het bestuur om de ouderejaars via persoonlijk contact tijdens activiteiten en op de 
ismuskamer welkom te laten voelen bij ismus en haar nieuwe bestuur.  
 
Veel ouderejaars zullen geneigd zijn om minder naar ismus activiteiten te komen, 
omdat zij na enkele jaren studeren hun plek gevonden hebben bij andere organisaties 
en groepen. Toch is het belangrijk dat ismus er ook voor deze studenten blijft zijn, om 
zo toch een studie verbredende en verbindende rol te kunnen blijven spelen in de 
studententijd van ouderejaars. De ouderejaars hebben elkaar ook al een lange tijd niet 
meer kunnen zien door de maatregelen. Er zal daarom een oudejaarsborrel 
georganiseerd worden in het begin van het jaar. Verwacht wordt dat vooral de formele 
activiteiten interessant zijn voor ouderejaars. Via persoonlijk contact en de promotie 
van de activiteiten op sociale media zal het bestuur ervoor zorgen dat de ouderejaars 
gestimuleerd worden om actief te blijven bij ismus. Ook door het gesprek aan te gaan 
met ouderejaars over wat ismus voor hen kan betekenen zal ervoor zorgen dat ismus 
interessant blijft voor deze groep studenten.  
 
(Pre-)masterstudenten 
 
Ook voor pre-masterstudenten en masterstudenten kan ismus veel betekenen. Hoewel 
deze studenten vaak al wat ouder zijn en minder interesse hebben in de informele 
activiteiten, zullen ook zij nog steeds af en toe studieverbreding en verbinding zoeken 
bij ismus. De pre-masterstudenten hebben in het begin van het jaar al snel kennis 
kunnen maken met ismus op de NSM Welcome Day. Tijdens deze dag is het bestuur 
in gesprek gegaan met de (pre-)masterstudenten over wat ismus is en wat wij voor 
hen kunnen betekenen. Er is gepeild wie interesse heeft om actief te worden binnen 
ismus, waarbij enkelen aangegeven hebben dit te willen. Verder zullen vooral formele 
activiteiten erg interessant zijn voor deze studenten. 
 
De groep masterstudenten zullen de groep zijn die wegens andere prioriteiten minder 
betrokken zijn bij ismus. Vooral formele en professionele activiteiten zullen de 
interesse van deze studenten opwekken. De carrièredag is bijvoorbeeld een activiteit 
waar masterstudenten hoogstwaarschijnlijk graag aan willen deelnemen. Op deze 
manier kan ismus nog een rol spelen in de afsluitende fase van hun studentenleven. 
 
De (pre-)mastercommissie zal de organisatie van de activiteiten voor de pre-
masterstudenten en masterstudenten op zich nemen. Zij zullen van het bestuur de 
ruimte krijgen om elke maand een activiteit te organiseren die gericht is op deze groep 
studenten, waarbij zij zelf mogen bepalen of zij gebruik maken van deze maandelijkse 
mogelijkheid. Dit omdat zij zelf het beste zicht hebben op de behoeftes van deze 
studenten en deze groep studenten geneigd is om minder naar activiteiten te komen.  
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Promotiebeleid 

Met het promotiebeleid wil het bestuur een aantal doelen bereiken. Ten eerste bestaat 
het promotiebeleid om activiteiten aan te kondigen. Ten tweede is het promotiebeleid 
er om leden enthousiast te maken en om ze aan te moedigen om naar activiteiten te 
komen. Ten slotte is het promotiebeleid een weerspiegeling van onze vereniging. 

App 

Eén van de doelen van het bestuur dit jaar is digitalisatie. Hier hoort ook een nieuwe 
ismus-app bij. In deze app kunnen leden zich onder andere inschrijven voor 
activiteiten, worden foto’s van activiteiten gedeeld, worden de membercarddeals 
gepubliceerd en zal de membercard beschikbaar worden gesteld. Het ontwikkelen van 
deze app zal geregeld worden door de nieuwe Unit-W. De commissie zal in overleg 
met het bestuur op zoek gaan naar een expert die de app kan ontwikkelen. 

Collegepraatjes 

Collegepraatjes zijn een effectieve manier om leden te informeren over de activiteiten 
bij ismus. Het grootste voordeel is dat op deze manier studenten die de 
communicatiemiddelen zoals Instagram en de mail niet volgen ook bereikt kunnen 
worden. De voorzitter zal dit jaar standaard bij alle jaarlagen van de bachelor 
maandelijks een collegepraatje houden. Deze collegepraatjes zullen in beginsel 
plaatsvinden in de eerste week van de maand. Wanneer dit een keer niet mogelijk of 
wenselijk is, zal het collegepraatje ook op een later moment in de maand gehouden 
kunnen worden. De voorzitter zal tijdens dit collegepraatje de activiteiten aankondigen 
die in die maand en in de eerste week van de maand erop plaats zullen vinden 

Ook zullen er collegepraatjes gehouden worden bij de masterstudenten, hoewel dit 
niet standaard elke maand zal gebeuren. Deze collegepraatjes zullen plaatsvinden 
wanneer het bestuur dit nodig acht voor de promotie van één of meerdere activiteiten 
die gericht zijn op masterstudenten.  

Discord 

De ismus Discord server zal niet worden gebruikt. Het afgelopen jaar werd tijdens een 
aantal online activiteiten gebruik gemaakt van Discord. Later werden deze activiteiten 
steeds vaker via Zoom georganiseerd. Gezien de huidige maatregelen hoopt het 
bestuur dat we zo min mogelijk online activiteiten zullen houden. Als dit wel het geval 
is, zal er gebruik worden gemaakt van Zoom en om die reden zal de Discord server 
niet langer nodig zijn. Het bestuur heeft gekozen voor Zoom, omdat dit platform 
gebruiksvriendelijker is en omdat alle leden hier inmiddels bekend mee zijn in 
tegenstelling tot Discord. 

Facebook 

Facebook is tot nu toe het hoofdplatform van ismus geweest. Instagram wordt nu het 
hoofdplatform van de vereniging. Het bestuur heeft besloten om dit te veranderen, 
aangezien Instagram steeds meer gebruikt wordt door studenten. Veel huidige 
tweedejaars zijn nagenoeg niet actief op Facebook en zij maken meer gebruik van 
Instagram. Door actiever te worden op Instagram en dit als hoofdplatform in te zetten, 
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kunnen we de jongere leden beter bereiken. Voor de oudere leden die wel gewend zijn 
geraakt aan deze manier van communicatie, zullen de activiteiten wel aangekondigd 
blijven worden op Facebook. Aan het begin van elke maand zal de banner als 
omslagfoto worden ingesteld. Daarnaast zullen alle activiteiten los aangekondigd 
worden door een evenement op Facebook aan te maken. Hier zullen de posters van 
Unit-P, die ook op de Instagrampagina zijn geplaatst, worden gebruikt. In tegenstelling 
tot andere jaren gaat de secretaris geen uitnodiging meer sturen. De secretaris zal wel 
het evenement delen via de berichtenfunctie van Facebook. Afgelopen jaar zijn de 
activiteiten in het Nederlands toegelicht en konden de internationale studenten de 
vertaalfunctie gebruiken. Dit was een succes en daarom zal dit worden doorgezet. 
Bovendien kan de Facebookpagina gebruikt worden om partners te promoten. 

Heraut 

De Heraut, het blad voor de Nijmeegse politicoloog, is een onafhankelijke commissie 
en valt dan ook niet direct onder het bestuur van ismus. Het bestuur heeft samen met 
de redacteuren van de Heraut besloten om de Heraut online te houden. Afgelopen jaar 
is gebleken dat meer leden de Heraut lezen als deze online is. Bovendien is dit ook 
duurzamer. 

Instagram 

Instagram zal ons hoofdplatform worden. Op de Instagrampagina zullen activiteiten 
worden aangekondigd door middel van een post die gemaakt is door Unit-P. 
Activiteiten zullen 10 dagen van tevoren worden aangekondigd. Het bestuur heeft deze 
richtlijn overgenomen van het voorgaande bestuur. Door een activiteit 10 dagen voor 
aanvang te promoten is er genoeg tijd voor leden om zich in te schrijven en zal er ook 
genoeg tijd zijn voor Unit-P om de posters te maken. Activiteiten zullen ook aan het 
begin van de maand worden aangekondigd door middel van de banner. Bovendien 
laat het bestuur zien hoe activiteiten zijn verlopen door een aantal foto’s van de 
voorgaande activiteiten te plaatsen. Daarnaast zal het bestuur gebruik maken van de 
verhaalfunctie om een poll te plaatsen over kwesties waar de mening van leden 
belangrijk is. Ook wordt er elke maand een lid van de maand aangewezen. Dit lid zal 
door middel van een post op de Instagrampagina in het zonnetje worden gezet. Dit lid 
is iemand die zich de afgelopen maand hard heeft ingezet voor de vereniging. Tevens 
zal IGTV worden gebruikt om filmpjes, die ook op het YouTube kanaal gepost zullen 
worden, te delen. Eveneens wordt de Instagrampagina gebruikt om membercarddeals 
te delen. De eerste deals zullen worden gedeeld door middel van een Instagrampost. 
Ook worden de membercarddeals individueel gedeeld via de verhaalfunctie. 
Vervolgens zullen de verhalen van membercarddeals als “hoogtepunt” worden 
samengevoegd op de Instagrampagina. Leden kunnen de deals hierdoor makkelijk 
terugvinden en nieuwe deals kunnen eenvoudiger worden toegevoegd aan het 
hoogtepunt. Ten slotte kunnen partners via de Instagram worden gepromoot, wanneer 
deze zijn betrokken bij bepaalde activiteiten. 

ismail 

De ismail bestaat om leden te informeren over de activiteiten die de komende maand 
zullen plaatsvinden en om te delen hoe de activiteiten van de afgelopen maand zijn 
verlopen. De ismail zal aan het begin van de maand in zowel het Nederlands, als in 
het Engels verstuurd worden. De eerste mail zal in oktober verstuurd worden. Bij de 
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volgende mail in november zal een poll worden toegevoegd om te polsen hoeveel 
leden de mail lezen en welke onderdelen van de mail veranderd zouden kunnen 
worden. Ook zal er in deze poll worden gevraagd of er internationale studenten zijn die 
de ismail lezen. Aan de hand van deze mail kan de ismail eventueel opnieuw ingericht 
worden. Daarnaast wordt er vanaf volgend jaar een mail verstuurd om actieve leden 
te feliciteren met hun verjaardag. Actieve leden zullen bij de inschrijving van de 
commissies de optie krijgen om hun verjaardag op te geven, waardoor zij een 
verjaardagsmail kunnen ontvangen. Deze zal verstuurd worden door de secretaris.  

LinkedIn 

De LinkedInpagina wordt gebruikt om carrière-activiteiten en bepaalde lezingen te 
promoten. Tevens wordt de pagina gebruikt om een evaluatie van deze activiteiten te 
delen. Daarnaast zullen er ook vacatures gedeeld worden en zal er promotie worden 
gedaan voor partners, wanneer ismus deze contractuele tegenprestatie vereist is 
aangaande een samenwerking met een partner. De commissaris externe betrekkingen 
zal het LinkedIn account beheren. 

Persoonlijk contact 

Het persoonlijk contact is het afgelopen jaar moeizaam verlopen vanwege de 
coronamaatregelen. Het bestuur verwacht dat dit jaar meer fysiek contact op de 
universiteit mogelijk zal zijn. Persoonlijk contact gaat het makkelijkst op de 
ismuskamer, die van maandag tot vrijdag van 10:00 tot 16:00 open zal zijn. De huidige 
tweedejaars hebben de ismuskamer nog nooit in al zijn glorie kunnen meemaken en 
daarom zal het bestuur hen erg aanmoedigen om langs te komen. Het bestuur gaat 
ervoor zorgen dat de ismuskamer een plek is waar iedereen zich welkom voelt. Zo zal 
er onder andere een Pridevlag komen te hangen. In het geval dat er nog steeds 
coronamaatregelen zijn, hoopt het bestuur dat het mogelijk is om de kamer te openen 
met een beperkt aantal leden die de kamer in mogen. Als de universiteit weer geheel 
zal sluiten, zal het bestuur tegen die tijd op zoek gaan naar de beste mogelijkheid om 
persoonlijk contact met de leden te onderhouden. 

Posters 

Zoals gebruikelijk zullen de posters gemaakt worden door Unit-P. Aangezien 
afgelopen jaar is gebleken dat het printen van posters niet noodzakelijk is, zal dit 
aankomend jaar ook niet gebeuren. Het bestuur heeft hiervoor gekozen, omdat dit 
duurzamer is. De posters zullen wel nog op sociale media zoals Facebook en 
Instagram te zien zijn. Daarnaast zal de banner op het televisiescherm van de 
ismuskamer gedeeld worden en zal het bestuur alle activiteiten van de komende 
maand op het whiteboard noteren.  

Snapchat 

Snapchat zal worden gebruikt om op een informele manier de sfeer op een activiteit te 
delen. De story zal gemaakt worden door één van de bestuursleden. Het Snapchat 
account moet laagdrempelig en toegankelijk zijn. Bovendien laat het Snapchat account 
vooral zien hoe een ismus activiteit verloopt. 
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YouTube 

Op het YouTube kanaal van ismus zullen dezelfde video’s als op IGTV gedeeld 
worden. Aangezien Instagram wat toegankelijker is, verwacht het bestuur dat de 
video’s die daarop worden gepost beter bekeken zullen worden en om die reden zal 
de focus op de Instagrampagina liggen. Op dit moment heet het kanaal ’T E L E V I S 
M U S’. Deze naam is echter moeilijk te vinden vanwege de spaties en om die reden 
wil het bestuur de naam veranderen naar: ‘TELEVISMUS’ 

Website 

Het bestuur wil in het aankomende jaar de website gaan vernieuwen. De website is 
het eerste gezichtspunt van de vereniging en deze moet er dus professioneel en 
overzichtelijk uitzien. Daarom wil het bestuur de website een nieuwe modern uiterlijk 
geven. Om dit mogelijk te maken zal een nieuwe commissie opgestart worden. Dit is 
de Unit-W commissie. De commissie en het bestuur zullen gezamenlijk kijken wat er 
allemaal op de website moet komen te staan en welk design dit zal krijgen. 

WhatsApp 

WhatsApp is het afgelopen jaar erg nuttig gebleken. Het is een eenvoudige manier om 
activiteiten aan te kondigen en last minute updates door te geven. Aan het begin van 
elke maand zal de banner in de groep worden gedeeld. Daarnaast zal aan het begin 
van elke week een overzicht worden gestuurd met de activiteiten die deze week zullen 
plaatsvinden en de inschrijvingen die deze week zullen openen. Ook kunnen er 
updates in de groep worden gestuurd. De berichten zullen in het Nederlands en in het 
Engels worden gedeeld als het om berichten gaat die relevant zijn voor internationale 
studenten. Als dit niet het geval is, zal het bericht alleen in het Nederlands verstuurd 
worden. Het is van belang dat er niet te veel in de WhatsApp groep wordt gedeeld, 
want dit kan als spam gezien worden. Daarom zullen alleen belangrijke mededelingen 
worden verzonden. Ten slotte zijn alle bestuursleden altijd bereikbaar via WhatsApp 
voor persoonlijke vragen.  
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Commissiebeleid 

Een van de doelen van ismus is een groot en divers aanbod aan activiteiten 
organiseren. Om dit waar te maken, wil het bestuur komend jaar twee formele 
activiteiten (exclusief ALV’s) en vier informele activiteiten per maand organiseren. De 
formele activiteiten, zoals lezingen, debatten en excursies, zullen voor 
studieverbreding en –verdieping zorgen. De informele activiteiten, zoals borrels, 
sportactiviteiten, kratjes van de maand en spelletjesavonden, hebben als doel 
ontspanning brengen aan leden en geeft een sociaal aspect aan activiteiten. Deze 
informele activiteiten zullen daarom ook voor verbinding binnen ismus en tussen leden 
zorgen. De gestelde doelstelling voor formele activiteiten is twee activiteiten lager dan 
het gestelde aantal informele activiteiten. Hier is voor gekozen omdat de opkomst voor 
formele activiteiten lager gebleken is dan de opkomst voor informele activiteiten en de 
informele activiteiten over het algemeen makkelijker te organiseren zijn. Deze hangen 
immers vaak niet af van externe partijen zoals sprekers of organisaties. Ook zullen een 
aantal informele activiteiten niet voor iedereen beschikbaar zijn; in het eerste semester 
zullen er borrels voor eerste- of tweedejaars zijn en gedurende het hele jaar zullen er 
activiteiten voor (pre-)masters zijn. Daarom is gekozen voor vier informele activiteiten, 
opdat ieder lid van ismus de keuze heeft om elke maand minstens drie informele 
activiteiten bij te wonen en daarom waar krijgt voor zijn of haar geld. Het bestuur heeft 
gekozen voor twee formele activiteiten, om ervoor te zorgen dat de activiteiten divers 
en goed bezocht blijven. Er is voor gekozen om een aantal activiteiten te organiseren 
met een non-alcoholisch thema, zoals bijvoorbeeld een smoothieborrel en 
verschillende sport-gerelateerde activiteiten. Deze sportactiviteiten zullen een divers 
karakter hebben, om zeker te zijn van het feit dat er voor ieder lid iets is wat hij of zij 
leuk vindt. Om rekening te kunnen houden met de tentamens en de vakanties, zal de 
doelstelling in januari en juli naar verwachting niet gehaald worden. 

Er is besloten de Borrelcommissie en Groot Feestcommissie weer uit elkaar te halen. 
Naar verwachting zullen volgend jaar de grote feesten zoals het gala, de cantus en het 
open feest weer door kunnen gaan. Het bestuur wil de commissie de ruimte bieden 
om hier de focus op te leggen, zonder dat de borrels naar de achtergrond treden. Zo 
zal de druk op leden binnen de commissie verlicht worden, aangezien de commissie 
niet verantwoordelijk is voor zowel de grote feesten als de borrels. Ook kunnen op 
deze manier meer leden ervoor kiezen lid te worden van een commissie. De borrels 
zullen georganiseerd worden door de borrelcommissie. Het bestuur geeft deze 
commissie creatieve ruimte om zelf thema’s te bedenken, in overleg met de 
commissaris interne betrekkingen. Deze thema’s zullen zorgen voor gedenkwaardige 
borrels, waardoor leden enthousiaster zullen worden voor volgende borrels. 

Ook is ervoor gekozen de internationaliseringscommissie haar taken niet te laten 
voortzetten. Het doel van deze commissie was het organiseren van activiteiten met 
buitenlandse activiteiten en dit te uiten in bijvoorbeeld uitwisselingen. Er is al een basis 
gelegd qua contact met andere universiteiten, maar er zijn nog geen concrete plannen 
gemaakt. Met het oog op de tijd die ismus volgend jaar heeft om uitjes te plannen, ziet 
het bestuur geen mogelijkheid om zo’n uitwisseling te organiseren. Dit omdat het 
bestuur de reis en de meerdaagse excursie beiden door wil laten gaan, en daarnaast 
uitjes wil organiseren naar onder andere Den Haag en Brussel. Om toch contact te 
houden met buitenlandse universiteiten, zal dit een taak worden van de eendaagse 
excursiecommissie. Door deze commissie zullen geen uitwisselingen georganiseerd 
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worden, maar er kan wel gekeken worden naar dagen bij universiteiten in bijvoorbeeld 
België of Duitsland. 

Het bestuur heeft ervoor gekozen de Acquisitiecommissie en Career Day 
Eventcommissie samen te voegen tot de ismus-affairscommissie. Hier is voor gekozen 
omdat deze beide commissies onder de verantwoordelijkheden van de commissaris 
externe betrekkingen vallen en het leek het bestuur handiger om dit overzichtelijk in 
een commissie te houden. Deze commissie zal de commissaris externe betrekkingen 
helpen bij het zoeken van bedrijven en organisaties die zouden willen participeren aan 
het ismus Career Event. De commissie wordt voornamelijk ingesteld om de 
commissaris externe betrekkingen te helpen brainstormen over mogelijke partners en 
mogelijke bedrijven voor het ismus Career Event en zal daarom ook onder de 
commissaris externe betrekkingen vallen. 

Verder wordt er opnieuw leven geblazen in Unit W. De visie van het bestuur focust 
voor een groot deel op digitalisering en professionalisering van zowel de website als 
de sociale media. Verder wil het bestuur een ismus-app opzetten, waar deze 
commissie behulpzaam bij kan zijn. De commissie zal zich vooral richten op 
brainstormen over ideeën, mede als het zoeken van een professional die de website 
kan vernieuwen en de app kan oprichten. Er is gekozen voor het inschakelen van een 
professional, omdat het bestuur er niet vanuit gaat dat er veel ismi zijn met een 
voorliefde voor programmeren. Deze commissie zal onder de secretaris vallen. 

Naast deze commissies, heeft het bestuur er ook voor gekozen twee nieuwe 
commissies op te richten; de SoepCom en de Mediacommissie. 

De SoepCom zal eens in de twee weken op een vaste dag een maaltijd koken die 
leden voor minder dan vijf euro op kunnen halen op de ismuskamer. Deze commissie 
is laagdrempelig en er is weinig geld voor nodig om het op te richten, aangezien er 
gebruik gemaakt wordt van opbrengsten-dekken-de-kosten. Het bestuur heeft 
gekozen om deze commissie op te richten om iets terug te kunnen geven aan onze 
leden in de vorm van een goedkope maaltijd eens in de zoveel tijd. Ook is dit een extra 
kans voor leden om zich aan te sluiten bij een commissie en kunnen er zo meer actieve 
leden binnen ismus zijn. 

De Mediacommissie zal de podcast die het bestuur wil oprichten verzorgen. Deze 
podcast zal een keer per maand verschijnen, met uitzondering van de maanden 
januari, juni en juli. Omdat er in het verleden weinig animo is geweest voor de 
filmcommissie, die foto’s en aftermovies van activiteiten maakte, heeft het bestuur 
besloten zelf deze taken op zich te nemen. De Mediacommissie zal zich dus uitsluitend 
bezighouden met het maken van de podcast. 

Verder zal er gepoogd worden een ismus-band op te zetten. Dit zal een autonome 
commissie zijn, waar audities voor gehouden zullen worden. De commissie zal contact 
houden met de commissaris interne betrekkingen om het contact met andere 
commissies te bevorderen. De ismus-band zal onder andere ingezet kunnen worden 
bij borrels en feesten. Hiervoor zullen de leden niet betaald worden. Daarnaast zal er 
gekeken worden naar opties om de band tijdens andere activiteiten in te zetten, zoals 
tijdens de Introductie. 
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Begeleiding en communicatie 

De commissies zullen begeleid worden door de commissaris interne betrekkingen om 
te zorgen voor een goed verloop binnen de commissies en een goed verloop van de 
activiteiten waar de commissies zich mee bezighouden. De commissies zullen van 
start gaan met een nulmeting, waarbij de commissaris interne betrekkingen de 
verwachtingen van het bestuur voor de commissie bespreekt met de leden van de 
commissie. Het contact met de commissies zal voornamelijk verlopen via WhatsApp 
groepschats. Hierin zal de commissaris interne betrekkingen wanneer nodig, 
afhankelijk van het takenpakket van de commissie, vragen om een update van de 
activiteiten van de commissie. Verder zal de commissaris interne betrekkingen 
wanneer nodig herinneringen sturen aan de commissie en de planning van de 
activiteiten doorsturen. Naast de WhatsApp groepschats zal er voor elke commissie 
een gedeelde Google Drive map aangemaakt worden waar de nodige bestanden en 
de notulen van de vergaderingen in geplaatst zullen worden. Die notulen zullen elke 
week door de commissaris interne betrekkingen doorgelezen worden, om de 
informatie voor het bestuur actueel te houden. Naast het lezen van de notulen, zal de 
commissaris interne betrekkingen waar mogelijk de commissievergaderingen 
bijwonen om zo op de hoogte te blijven van waar de commissie mee bezig is en waar 
de commissie wellicht tegenaan loopt. 

Halverwege het collegejaar zal er een evaluatie plaatsvinden met de commissies. Dit 
zal gecommuniceerd worden met de gehele commissie, maar er zal alleen gesproken 
worden met de voorzitter van elke commissie. Op die manier zal het gesprek zo 
efficiënt mogelijk verlopen. Tijdens deze evaluatie zal het eerste halfjaar van de 
commissie besproken worden. Aan de hand van dat gesprek, zal er besproken worden 
wat goed ging en wat mogelijke verbeterpunten voor het tweede halfjaar zijn. Aan het 
eind van het jaar zal er wederom een evaluatie plaatsvinden met de commissies. Deze 
evaluatie zal meegegeven worden aan het kandidaatsbestuur, opdat het 
kandidaatsbestuur start op de beste voet mogelijk. 

Begeleiding van de commissies is niet alleen weggelegd voor de commissaris interne 
betrekkingen. Ook de penningmeester zal een rol spelen in bepaalde commissies met 
een groot financieel aspect, zoals de meerdaagse excursie- en reiscommissie. 
Daarnaast zal de commissaris externe betrekkingen zich bezighouden met de ismus 
affairscommissie, maar ook met de borrelcommissie en de groot feestcommissie, 
aangezien de commissaris externe betrekkingen het contact onderhoudt met de 
locaties waar de borrels en feesten plaats zullen vinden. Daarnaast heeft ook de 
secretaris een rol bij een commissie; Unit W. De secretaris houdt zich namelijk bezig 
met de sociale media en vernieuwing daarvan en zal dus het dichtst bij de commissie 
staan die zich daar mee bezig zal gaan houden. 

Creativiteit binnen de commissies wordt aangespoord. De commissies zullen daarom 
ruimte krijgen om met vernieuwende en creatieve ideeën te komen voor activiteiten, 
die zoveel mogelijk gerealiseerd gaan worden. De commissaris interne betrekkingen 
zal deze creativiteit aanmoedigen binnen de financiële ruimte en de visie van het 
bestuur. De commissaris interne betrekkingen zal ernaar streven om de eerste 
vergaderingen van de commissies zoveel mogelijk bij te wonen en eventueel te 
begeleiden waar dit nodig is. Dit zal verschillen per commissie; wanneer blijkt dat de 
commissie goed zelfstandig kan functioneren, zal deze begeleiding minder intensief 
zijn. Aan de hand van de WhatsApp groepschats en de Google Drive-mappen zal de 
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commissaris interne betrekkingen ervoor zorgen dat de planning en deadlines duidelijk 
gecommuniceerd worden met de commissies. Ook is er een gezamenlijke 
commissiemail beschikbaar voor elke commissie, waardoor het overzicht behouden 
kan worden en de communicatie makkelijker en soepeler verloopt. 

Wanneer er problemen ondervonden worden binnen de commissie, zal er meer 
begeleiding aangeboden worden vanuit de commissaris interne betrekkingen. Deze 
begeleiding zal als eerst en voornamelijk geschieden via persoonlijk contact: de 
commissaris interne betrekkingen zal met de commissie rond de tafel gaan zitten om 
vast te stellen wat de oorzaak is van het niet functioneren en wat een mogelijke 
oplossing is. Hierbij zal vooral met de voorzitter besproken worden wat er beter kan 
binnen de commissie en hoe dit op te lossen is. Als een commissielid laat merken dat 
er problemen zijn met zijn of haar functievervulling of plaats in de commissie, zal de 
commissaris interne betrekkingen met dit commissielid kijken naar hoe deze persoon 
hun functie beter kan invullen. Als er in het vervolg meer problemen blijken te zijn met 
de commissie of een specifiek commissielid, zal er door het bestuur gekeken worden 
naar een mogelijke andere samenstelling van de commissie. 

Structuur van de commissies 

Voorgaande jaren is gebleken dat de commissies fijn kunnen functioneren met een 
voorzitter en een secretaris. Daarom heeft het bestuur ervoor gekozen om dat dit jaar 
voort te zetten. De voorzitter zal het voortouw nemen binnen de commissie, en samen 
met de commissie de vergaderingen inplannen. De secretaris zal notuleren tijdens 
deze vergaderingen. Deze notulen worden geplaatst in de Google Drive-map van de 
commissie, opdat zowel de commissieleden als de commissaris interne betrekkingen 
deze notulen makkelijk terug kunnen vinden en terug kunnen lezen. Binnen elke 
commissie zal een voorzitter en een secretaris aangesteld worden, met uitzondering 
van Unit P: deze commissie zal geen secretaris hebben. Daarnaast zal er bij de 
commissies met een belangrijk financieel aspect een penningmeester aangesteld 
worden. Dit zal onder andere bij de groot feestcommissie, de reiscommissie en de 
meerdaagse excursiecommissie het geval zijn. 

Verder verwacht het bestuur dat minimaal één lid per commissie deelneemt aan de 
Algemene Ledenvergaderingen, met uitzondering van de statuten-ALV’s. De voorkeur 
gaat hiervoor uit naar de voorzitters van de commissies, maar indien een voorzitter 
verhinderd is, mag dit ook een ander lid zijn. Door deze verplichting heeft elke 
commissie bij de ALV’s de kans om zaken rondom deze commissie verder toe te 
lichten, mocht dit nodig zijn. Indien elk commissielid verhinderd is, zal de commissaris 
interne betrekkingen tijdig contact opnemen met de voorzitter van de desbetreffende 
commissie om de zaken rondom de commissie uitvoerig te bespreken. Op die manier 
kan de commissaris interne betrekkingen het werk van de commissie uitleggen op de 
ALV en met complete kennis de volledige verantwoordelijkheid nemen voor zaken die 
mogelijk misgegaan zijn binnen de commissie. 
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De commissies 

Accessoirecommissie 

De accessoirecommissie zal de accessoires van ismus weer leveren volgend jaar. 
Anders dan andere jaren is ons streven om vier accessoires uit te brengen. Hieronder 
valt geen ismustrui, zoals er vorige jaren was. Hiervoor is gekozen omdat de afgelopen 
ismustrui pas eind september verstrekt is en het bestuur acht het niet nodig nogmaals 
deze trui uit te brengen. Wel zal er aan leden die de trui nog niet hebben kunnen 
bestellen, zoals eerstejaars, de mogelijkheid gegeven worden om dit alsnog te doen. 
Er zal alleen geen andere trui ontworpen worden. 

Wel staat er vast dat er een longsleeve ismus-shirt ontworpen zal worden. Dit 
accessoire zal in het eerste semester uitgebracht worden en zal geregeld worden door 
het bestuur zelf. Verder is het streven van het bestuur om een ismusbiertje uit te 
brengen. Dit ismusbiertje zal tevens dienen als lustrumaccessoire voor het twintigjarig 
bestaan van ismus.  Naast deze twee accessoires mag de commissie zelf invulling 
geven aan nog twee kleinere accessoires. Er wordt in acht genomen dat dit meer 
accessoires zijn dan gewend, maar er wordt ook rekening gehouden met het overschot 
aan geld dat de vereniging heeft en het feit dat de commissie op deze manier genoeg 
vrijheid krijgt om zelf accessoires te bedenken. De twee accessoires waarvoor de 
commissie vrijheid krijgt om ze te bedenken, zullen kleiner zijn en minder duur zijn voor 
leden opdat er geen onderlinge concurrentie komt tussen de accessoires en leden alle 
vier de accessoires kunnen en willen aanschaffen. Deze accessoires dienen naast dat 
het collector’s items zijn, ook voor promotie-doeleinden. 

Om ervoor te zorgen dat deze doelstelling behaald wordt, zal de commissaris interne 
betrekkingen proactief optreden als het niet spoedig verloopt binnen de commissie. Er 
zullen hiervoor herinneringen naar de commissie gestuurd worden voor deadlines en 
de commissaris interne betrekkingen zal de commissie begeleiden en helpen bij 
eventuele problemen. 

Almanakcommissie 

De almanakcommissie zal, net als in voorgaande jaren, de almanak uitgeven aan het 
eind van het collegejaar. De almanak geeft een creatief overzicht van het afgelopen 
jaar. Samen met de commissie zal de commissaris interne betrekkingen een strakke 
planning maken met duidelijke deadlines, om er zo voor te zorgen dat de informatie 
voor in de almanak op tijd verkregen en vormgegeven wordt. Daarnaast wordt er in 
samenwerking met de SamenwerkingsOverlegFaculteitsvereniging een cursus Adobe 
InDesign aangeboden aan de commissieleden, om deze kennis te laten maken met 
het bewerkingsprogramma dat gebruikt wordt voor de almanak. 

Borrelcommissie 

Dit jaar zal er weer een borrelcommissie ingesteld worden, zodat er meer aandacht 
kan naar de borrels en de focus niet alleen ligt op de grote feesten. Deze commissie 
zal elke maand, met uitzondering van de maanden januari en juli, een borrel 
organiseren. De commissie zal hierbij vrijheid krijgen om de borrels in te vullen met 
eigen ideeën en thema’s, waarbij creativiteit aangespoord zal worden. Hierbij zal 
komend jaar ook bij een aantal borrels aangespoord worden om het alcoholvrij te doen, 
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opdat ook leden die liever geen alcohol drinken erbij betrokken worden. Hierbij valt te 
denken aan bijvoorbeeld een smoothieborrel in de middag of een cursus in milkshakes 
maken of het zelf maken van appelsap. Bij deze borrels is het natuurlijk geoorloofd om 
alcohol te nuttigen, maar de borrels zullen niet draaien om de alcoholcultuur die veeluit 
heerst onder de borrels van ismus. Daarnaast zal er gekeken worden naar opties om 
borrels te organiseren voor de eerstejaars en voor de tweedejaars, om ervoor te 
zorgen dat deze jaarlagen hun jaarlaaggenoten beter kunnen leren kennen. De 
tweedejaars hebben dit immers vorig jaar, in verband met corona, niet kunnen doen 
en een borrel biedt hier een goede mogelijkheid voor. Deze jaarlaagspecifieke borrels 
zullen enkel in het eerste semester plaatsvinden. Daarbij wordt er een borrel 
georganiseerd rondom paarse vrijdag, om de doelstelling voor extra inclusiviteit te 
bewerkstelligen. Bij de borrels wordt aangemoedigd om de ismus-band in te zetten, 
die haar eigen apparatuur mee zal nemen. 

Verder zal er ruimte zijn voor borrels in combinatie met andere studieverenigingen, die 
niet voor de hand liggen voor ismus. Dit zullen veelal aparte borrels zijn, dus er zal 
(met één of twee uitzonderingen) wel elke maand een ismusborrel georganiseerd 
worden. De borrels in combinatie met andere studieverenigingen zullen georganiseerd 
worden om meer contacten te leggen binnen de universiteit en daardoor ismus groter 
op de kaart te plaatsen binnen de universiteit en bij andere studieverenigingen. 

De borrels zullen zorgen voor ontspanning en een manier om elkaar op een andere 
manier te leren kennen en de borrelcommissie is een laagdrempelige commissie om 
mee te beginnen. 

Eendaagse excursiecommissie 

De eendaagse excursiecommissie zal zich bezighouden met het organiseren van 
verdiepende en politicologisch relevante activiteiten, waaronder lezingen en debatten 
niet verstaan worden. Hierbij kan gedacht worden aan eendaagse excursies naar 
Brussel of Den Haag en uitjes naar lezingen op locatie, in-house dagen of tv-
programma's zoals JINEK of Op1. Ook zal deze commissie zich bezig houden met 
internationalisering, door activiteiten te organiseren met buitenlandse universiteiten. In 
het verleden hield de internationaliseringscommissie zich hiermee bezig en er is al een 
basis gelegd van contact met internationale universiteiten. Een aantal van deze 
activiteiten zullen Engelstalig worden, zodat ook de internationale studenten erbij 
betrokken worden. 

Voor de eendaagse excursies wordt samen met de commissaris interne betrekkingen 
en de penningmeester gekeken naar subsidies vanuit de faculteit, de vakgroep en 
vanuit de instanties die we willen gaan bezoeken. Ook zullen we hiervoor AIESEC, 
benaderen, een internationale studentenorganisatie die advies kan leveren over het 
organiseren van zulke eendaagse excursies. 

Groot feestcommissie 

Dit jaar wordt ook de groot feestcommissie weer ingesteld. Deze commissie zal zich 
bezighouden met de jaarlijkse cantus en het gala. Ook organiseert de commissie dit 
jaar weer een open feest, waar ismusleden gratis naartoe mogen op vertoon van hun 
ismus membercard. Niet-ismusleden zullen een kleine bijdrage moeten betalen, die 
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onder de vijf euro zal liggen. Daarnaast zal de groot feestcommissie komend jaar een 
kroegentocht organiseren. 

De groot feestcommissie heeft in overleg met de commissaris interne betrekkingen de 
vrijheid om het gala in te richten naar een eigen thema en naar hun eigen ideeën over 
de locatie en de muziek. Hierbij wordt wel aangespoord de ismus-band in te zetten. 

Verder zal de commissie contact houden met de commissaris externe betrekkingen en 
de penningmeester, om te overleggen over de locaties en de begroting. 

Informele activiteitencommissie 

De informele activiteitencommissie organiseert erg uiteenlopende activiteiten die 
vallen binnen het kader informeel. Deze activiteiten zullen niet sport, feest of formeel 
gericht zijn. Ook zal de commissies geen borrels organiseren. Binnen de commissie 
wordt het aangespoord om de creativiteit de vrije loop te laten, in overleg met de 
commissaris interne betrekkingen. Hierbij kan gedacht worden aan een crazy 88, een 
spelletjes- of filmavond of bijvoorbeeld een speeddate-avond zoals eerder 
georganiseerd geweest is. Verder wordt de commissie aangeraden om weer het 
moordspel te organiseren, die in het verleden altijd goed ontvangen is door de leden. 

Introductiecommissie 

Vorige jaren is gebleken dat het makkelijker is en de Introductieweek soepeler verloopt 
als het bestuur de Introductiecommissie vormt. Ook is gebleken dat er elk jaar weinig 
aanmeldingen voor de commissie geweest zijn. Dit jaar heeft het bestuur wel weer 
gepoogd deze commissie op te richten, maar wederom waren er te weinig 
aanmeldingen om een volledige commissie op te richten. 

Daarom heeft het bestuur besloten de taken van de Introductiecommissie zelf op zich 
te nemen. Het huidig bestuur zal hiermee beginnen, en na de kiesALV zal het 
toekomstige kandidaatsbestuur ook aansluiten bij de Introductiecommissie en helpen 
met het opzetten van de ismusgerelateerde activiteiten tijdens de Introductieweek. Zij 
zullen acterend bestuur zijn tijdens de Introductieweek, dus het is belangrijk dat ze 
nauw betrokken zijn met de organisatie. 

Ook is deze nauwe betrokkenheid handig voor het jaar daarop. Mocht het nieuwe 
bestuur er dan voor kiezen zelf de Introductiecommissie te vullen, zijn er binnen die 
commissie al leden met genoeg ervaring om de organisatie soepel te laten verlopen. 
Ook wordt aan het volgende bestuur geadviseerd in hun jaar ook het nieuwe 
kandidaatsbestuur deel te laten nemen aan de commissie, opdat er altijd mensen in 
die commissie zitten die weten hoe de organisatie van de Introductieweek verloopt. 

ismus affairs 

De ismus affairscommissie is de overkoepelende commissie van de oude Career Day 
commissie en aquisitiecommissie. Deze commissie zal de commissaris externe 
betrekkingen ondersteunen met het brainstormen over mogelijke partners en sponsors 
en zoeken naar bedrijven die deel zouden willen nemen aan het ismus Career Event. 
De commissie zal daarom begeleid worden door de commissaris externe 
betrekkingen. De commissaris externe betrekkingen zal ook de nulmeting met de 
commissie voltooien, waarin doelen gesteld worden en de commissaris externe 
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betrekkingen in overleg met de commissie afstelt hoe vaak de commissie samen zal 
komen en welke dingen de commissie precies zal regelen. 

Het benaderen van de bedrijven zal standaard verricht worden door de commissaris 
externe betrekkingen, tenzij gespecificeerde taken duidelijk en uitsluitend door de 
commissaris externe betrekkingen worden gedelegeerd aan een commissielid. 

ismus band 

De ismus band zal een onafhankelijke commissie zijn. De leden die zich aangemeld 
hebben zullen allemaal in de band terecht kunnen en de band zal zelf bepalen hoe de 
opstelling zal zijn. Er zal dan ook geen auditie-avond of iets in die trant komen; wel zal 
er een bekendmakingsactiviteit plaatsvinden waar de band ruimte krijgt om iets te 
spelen voor de leden die erbij willen zijn. Deze activiteit zal fysiek plaatsvinden in Café 
‘t Haantje. 

De band kan ingezet worden tijdens borrels en grote feesten zoals het gala en de 
cantus, maar mag ook zelf activiteiten zoeken om bij op te treden. De commissie zal  

waar nodig hulp aangeboden krijgen van de commissaris interne betrekkingen, maar 
mag zelf bepalen wat ze spelen en waar ze willen spelen. Leden van de commissie 
moeten hun eigen instrumenten kunnen gebruiken, opdat ismus hier geen geld aan 
kwijt is.  

Kascontrolecommissie 

De Kascontrolecommissie is een onafhankelijke commissie die de kas en de 
penningmeester controleert. Hier heeft het bestuur geen inspraak in en het bestuur zal 
deze commissie dus ook niet begeleiden. Het is eerder andersom: de commissie 
begeleidt de penningmeester en zorgt ervoor dat er transparantie is over de uitgaven 
en inkomsten. 

Kennismakingsweekendcommissie 

De kennismakingscommissie gaat het kennismakingsweekend van september 2022 
organiseren. Net zoals voorgaande jaren zal deze commissie in het tweede semester 
opgericht worden. Ook zal, net als de voorgaande jaren, het kennismakingsweekend 
plaatsvinden na de bestuurswissel. De commissie wordt daarvan op de hoogte gesteld 
opdat zij contact kunnen houden met de kandidaatspenningmeester, gezien het feit 
dat dit binnen zijn/haar boekjaar zal vallen. 

Lezing- en debatcommissie 

Deze commissie zal voornamelijk lezingen van verschillende politici en andere 
sprekers die thuis zijn in een vakgebied binnen de politicologie organiseren. Deze 
lezingen brengen een verbredend aspect naar ismus en zijn daarom belangrijk voor 
de formele activiteiten die we als ismus willen organiseren. Ook zal de commissie 
rondom belangrijke dagen lezingen proberen te organiseren; denk hierbij aan lezingen 
rondom Ketikoti of paarse vrijdag. De commissie zal contact leggen en onderhouden 
met mogelijke sprekers, die ook gevraagd kunnen worden voor de ismus podcast. 
Daarnaast zal er gekeken worden naar sprekers van afgelopen jaren met wie al 
contacten openstaan, zoals Ouwehand en Van der Staaij. Ook zal de commissie 
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debatten organiseren. In contact met de commissaris interne betrekkingen van BOW 
is besloten komend jaar weer een jaarlijks BOW-ismusdebat te organiseren, waar deze 
commissie zich ook mee bezig zal houden. Ook zal er gekeken worden naar het 
organiseren van debatten tussen externe partijen. 

Lustrumcommissie 

De lustrumcommissie is in collegejaar 2020-2021 opgezet. Deze commissie is bezig 
met de lustrumweek voor de twintigste verjaardag van ismus, waar ze leuke en 
gevarieerde activiteiten voor zal organiseren. De commissie zal verder gaan conform 
status quo en zal geleid worden door de voorzitter. 

Deze commissie zal daarbij een gala organiseren. Dit gala zal georganiseerd worden 
naast het jaarlijkse ismusgala, dat pas in april plaats zal vinden. 

Meerdaagse excursiecommissie 

De meerdaagse excursiecommissie zal de buitenlandse reis van enkele dagen 
organiseren die plaats zal vinden in februari. Deze reis zal plaatsvinden in februari, 
opdat de commissie genoeg tijd heeft haar taken te vervullen en opdat de commissie 
langer kan genieten van het zijn van de commissie. Ook is hiervoor gekozen in de 
hoop dat de coronamaatregelen dan zo goed als compleet weg zullen zijn en leden 
daarom extra kunnen genieten van de meerdaagse excursie. 

De meerdaagse excursie zal grotendeels een studieverbredend karakter hebben en er 
zullen zowel formele als informele als culturele activiteiten georganiseerd worden. In 
het kader van duurzaamheid zal er voor deze reis gekozen worden voor een 
bestemming waar niet naar gevlogen hoeft te worden en zal er gekeken worden naar 
mogelijkheden om met de trein of de bus te gaan. In de meerdaagse 
excursiecommissie zit een groot financieel aspect, dus er zal een penningmeester 
binnen de commissie aangesteld worden en de commissie zal nauw contact hebben 
met de penningmeester van het bestuur. 

Mediacommissie 

De mediacommissie is verantwoordelijk voor de nieuwe podcast. Voor de podcast 
zullen grote namen gevraagd worden, maar ook ismi en vakgroepdocenten. In de 
podcast zal het thema overwegend informeel zijn, maar er zullen ook formele aspecten 
in voorkomen. 

Omdat de commissie het druk genoeg zal hebben met de podcast, is ervoor gekozen 
dat het bestuur zelf de taken opneemt van het maken van de foto’s en aftermovies 
voor de activiteiten. Voor de foto’s wordt de ismuscamera beschikbaar gesteld, waar 
telkens een bestuurslid verantwoordelijk voor is. Voor de aftermovies wordt er een 
Adobe Premiere Pro account beschikbaar gesteld. Deze aftermovies zullen gedeeld 
worden op Facebook, IGTV, YouTube en de nieuwe ismus app. Dit zullen aftermovies 
zijn van de grotere activiteiten, maar er komt ook elke maand een recap van de 
activiteiten van die maand in filmvorm. 

De foto’s zullen gedeeld worden op Facebook, Instagram, de website en de nieuwe 
ismus app. Hiervoor zal toestemming gevraagd worden aan leden conform AVG. De 
podcast zal gedeeld worden op YouTube, eventueel Spotify en op de ismus app. De 
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commissie krijgt in overleg met de commissaris interne betrekkingen veel vrije ruimte 
om te bepalen wat voor podcasts ze willen maken. 

PiP-commissie 

De PiP-commissie zal zich bezighouden met de organisatie van het jaarlijkse Politics 
in Perspective (PiP)-congres. De PiP-commissie zal bestaan uit acht leden van de vier 
verschillende studieverenigingen binnen het Platform voor Politicologen, waarbij elke 
commissie twee leden zal afvaardigen. Binnen deze commissie is goed contact met 
de andere verenigingen belangrijk opdat het congres voldoende gepromoot wordt 
binnen ismus. De voorzitter zal de rol van PiP-commissaris vervullen en zal dus leiding 
geven aan de commissie. Hierbij wordt er gehamerd op de goede communicatie tussen 
de verschillende verenigingen. Het congres zal zeer waarschijnlijk niet in Nijmegen 
zijn, maar het bestuur zal het congres mee promoten om zo een hogere opkomst te 
verzekeren. Van de commissie wordt verwacht dat ze voldoende vergaderingen 
inplannen, met het streven om elke tweede vergadering fysiek bijeen te komen met de 
andere verenigingen die aangesloten zijn bij het congres. Dit streven wordt natuurlijk 
alleen werkelijkheid mits de coronamaatregelen dit toelaten. 

(Pre-)mastercommissie 

De (pre-)mastercommissie wordt wederom opgezet om de (pre-)masters te betrekken 
bij ismus. Deze commissie zal daarom ook uitsluitend bestaan uit (pre-
)masterstudenten. Omdat er binnen deze groep interesse bestaat in een breed 
spectrum van activiteiten, zal de commissie zoveel mogelijk vrijheid krijgen omtrent 
activiteiten. De commissie krijgt daarom ook de mogelijkheid voor zowel informele als 
formele activiteiten. De voertaal van de commissie is Engels, tenzij blijkt dat dit niet 
noodzakelijk is. De commissie is afgelopen jaren nuttig gebleken en er was veel animo 
voor deelname aan de activiteiten van de commissie, dus het bestuur acht deze 
commissie noodzakelijk en zet haar daarom voort. 

De commissie zal eens in de maand de ruimte krijgen om een activiteit te organiseren, 
maar mag zelf kiezen of ze hier gebruik van wil maken. Hier heeft het bestuur voor 
gekozen omdat de commissie het dichtst bij hun medestudenten staat en daarom het 
beste overzicht heeft over de animo voor activiteiten onder pre-masterstudenten en 
masterstudenten. 

Reis 

De reiscommissie is verantwoordelijk voor de lange ismusreis die in de meivakantie 
plaats zal vinden. Deze reis zal tien dagen duren en de bestemming is verder gelegen 
dan die van de meerdaagse excursie. Tijdens de reis zullen er informele, formele en 
culturele activiteiten plaatsvinden maar zal er ook vrije tijd zijn voor de leden die 
meegaan. Voor de reis is een goede voorbereiding essentieel. Omdat deze commissie 
een groot financieel aspect heeft, zal er een penningmeester aangesteld worden 
binnen de commissie die nauw contact zal houden met de penningmeester van het 
bestuur. Voor de reis kunnen er subsidies aangevraagd worden van de Faculteit der 
Managementwetenschappen en StudentLife, mits de reis relevant is voor de studie, 
waar de commissaris interne betrekkingen de commissie op tijd op zal attenderen 
opdat ismus dat geld niet misloopt. De commissaris interne betrekkingen en de 
penningmeester zullen samen met de commissie de aanvraagprocedure voor deze 
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subsidies doen. Door deze subsidie(s) worden de mogelijkheden voor de reis qua 
bestemmingen en activiteiten vergroot. 

In het kader van vergroening en duurzaamheid, heeft het bestuur ervoor gekozen dat 
er niet gevlogen zal worden met de reis. Dit zal goed gecommuniceerd worden met de 
commissie, opdat zij kan kiezen voor een locatie die te bereiken is met ofwel de bus 
ofwel de trein. De eigen bijdrage voor de reis zal maximaal €375,- bedragen. 

SoepCom 

De SoepCom zal eens in de twee weken, op een vaste dag, een grote eetactie 
organiseren waarbij leden een avondmaaltijd op kunnen halen voor niet meer dan vijf 
euro. Het streven hierbij is een maaltijd voor twee euro vijftig. Dit zullen grotendeels 
enkel vegetarische maaltijden zijn en als dit niet het geval is zal er altijd een 
vegetarische of veganistische optie zijn. De maaltijden zullen op te halen zijn in de 
ismuskamer. Hierbij geldt dat wie het eerst komt het eerst maalt, en op is op. Leden 
hoeven dus niet van tevoren aan te geven dat ze een maaltijd willen ophalen; er zal 
altijd een vast aantal maaltijden beschikbaar zijn. De maaltijden worden gegeven in 
een herbruikbaar bakje, die leden terug moeten brengen nadat ze de maaltijd 
opgegeten hebben. Met de SoepCom wil het bestuur leden tegemoetkomen en iets 
extra’s voor ze doen. 

De commissie zal de maaltijden plannen en koken en het bestuur zal vervolgens 
overzien dat elk lid dat een maaltijd komt halen er een krijgt. Bij de SoepCom geldt dat 
de opbrengsten de kosten dekken; de enige uitgave zal voor de bakjes zijn waar de 
maaltijden in komen. 

De commissie zal bestaan naast de maandelijkse eetactie die georganiseerd wordt 
door het bestuur; de eetactie zal gratis beschikbaar gesteld zijn terwijl de SoepCom 
altijd een kleine vergoeding zal vereisen. 

Sportcommissie 

De sportcommissie zal sportactiviteiten organiseren, wat een ontspannend en gezond 
aspect brengt aan de activiteiten van ismus. In voorgaande jaren zijn deze activiteiten 
vooral in de middag georganiseerd, maar er is gebleken dat dit niet per se zorgt voor 
een hogere opkomst. Daarom zullen deze activiteiten ook ‘s ochtends of ‘s avonds 
plaats kunnen vinden. Onder sportactiviteiten worden ook activiteiten zoals een 
schaaktoernooi of iets dergelijks verstaan, om elk ismuslid een activiteit te brengen 
waar ze zich in kunnen vinden. Het streven van het bestuur is om minimaal eens in de 
zes weken een sportactiviteit te organiseren. 

Statutencommissie 

Drie jaar geleden is de statutencommissie opgericht met als doel de statuten en het 
huishoudelijk reglement te wijzigen en zal doorgaan conform status quo. Afgelopen 
jaar is er een statuten-ALV geweest, die niet volledig afgerond is. Deze zal het bestuur 
komend jaar voortzetten als aparte statuten-ALV. Eventuele wijzigingen van de 
statuten zullen dus niet besproken worden tijdens de halfjaarlijkse-ALV, verkiezings-
ALV en de jaarvergadering. De voorzitter zal contact onderhouden met de 
statutencommissie. 
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Unit P 

Unit P wordt, net als voorgaande jaren, ingezet voor het verzorgen van de posters en 
affiches voor de ismusactiviteiten. Dit gebeurt in nauwe samenwerking met de 
commissaris interne betrekkingen, die de commissie tijdig voorziet van de benodigde 
informatie. Met het streven om activiteiten tien dagen van tevoren op Facebook te 
zetten, zal de commissie minimaal veertien dagen voor aanvang van een activiteit de 
benodigde informatie krijgen. Afgelopen jaren is ervoor gekozen om te werken met 
Adobe Photoshop, waar vanuit het SOFv een cursus voor aangeboden werd. Echter 
kiest het bestuur dit jaar ervoor te werken met Canva, een programma dat makkelijker 
werkt dan Photoshop en bewezen heeft er redelijk wat professioneler uit te zien. 
Hiervoor zal het bestuur een professioneel Canva account aanschaffen dat door vijf 
personen gebruikt kan worden. Dat kost dertig euro. 

De posters zullen komend jaar niet geprint worden, aangezien vorig jaar gebleken is 
dat dit niet altijd nodig is en het een stuk groener is om het niet uit te printen. De posters 
zullen wel op Facebook, Instagram en de app komen. Daarnaast zullen de posters 
geprojecteerd worden. 

Unit W 

Het bestuur heeft gekozen om komend jaar weer leven te blazen in Unit W. Dit omdat 
er dit jaar veel aandacht geschonken gaat worden aan digitalisering en 
professionalisering van bijvoorbeeld de site, maar ook gekeken gaat worden naar de 
mogelijkheden voor het opzetten van een app. De commissie wordt niet ingesteld om 
deze app te maken, maar wordt opgezet om samen met het bestuur te brainstormen 
over ideeën voor de site en de app. Daarnaast zal de commissie mee zoeken naar een 
expert voor het renoveren van de site en het opzetten van de app. De commissie zal 
vooral actief zijn tijdens het eerste semester; daarna zal gekeken worden naar de 
mogelijkheden voor en verantwoordelijkheden van de commissie. 

Heraut 

De Heraut is het lijfblad van de Nijmeegse politicoloog. Dit is een onafhankelijke 
commissie, die niet direct onder het bestuur valt. De hoofdredacteuren hebben de 
bevoegdheid zelf hun redactie samen te stellen. 

In overleg met de hoofdredactie van de Heraut is ervoor gekozen de Heraut niet uit te 
printen. Vorig jaar is namelijk gebleken dat dit niet nodig is en de Heraut online vaker 
gelezen wordt. Om ervoor te zorgen dat deze animo blijft, zal er op de sociale media 
van ismus ruimte zijn voor promotie van de artikelen van de Heraut. 
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Samenwerkingsverbanden 
 

Samenwerkingsverbanden helpen een studievereniging bij het doel om leden te 
verbinden en de studie te verbreden. Via samenwerkingsverbanden kunnen er 
namelijk activiteiten georganiseerd worden die een groter bereik hebben dan ismi. 
Studievereniging ismus kent op dit moment de volgende samenwerkingen: Platform 
voor Politicologen (PvP), SamenwerkingsOverlegFaculteitsverenigingen (SOFv), 
Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM), Nederlandse 
Kring voor de Wetenschap der Politiek (NKWP) en het alumninetwerk. 
 
Platform voor Politicologen 
 
Het Platform voor Politicologen (PvP) is een samenwerkingsverband tussen alle 
studieverenigingen politicologie uit Nederland: SPIL (Universiteit Leiden), Machiavelli 
(Universiteit van Amsterdam), EOS (Vrije Universiteit) en ismus (Radboud 
Universiteit). Via deze samenwerking is het mogelijk om landelijke activiteiten te 
organiseren voor alle leden van deze verenigingen. Op deze activiteiten kunnen zij met 
elkaar in contact komen en hun studie verbreden. Het Politics in Perspective Congress 
is de afgelopen jaren de belangrijkste PvP-activiteit geweest. Het bestuur is van 
mening dat er meer te halen valt uit dit samenwerkingsverband, zoals bijvoorbeeld een 
landelijke netwerkborrel of feest voor alle leden. De voorzitter van ismus neemt plaats 
in het bestuur van het PvP en onderhoudt het contact met de besturen van de drie 
andere studieverenigingen politicologie. 
 
Mengelmoes 
 
Voorheen werd Mengelmoes georganiseerd met de studieverenigingen BOW, de ESV, 
GWS, Mundus, Mycelium, Postelein, Umoja en ismus. Dit samenwerkingsverband is 
een tijdje geleden echter opgeheven. Dit betekent dus dat er op papier geen sprake 
meer is van een samenwerkingsverband. Toch blijken deze studieverenigingen 
geïnteresseerd te zijn om met elkaar samen te werken. Er zijn binnen alle betrokken 
verenigingen al concrete plannen voor een feest dat als hetzelfde moet gaan dienen 
als wat voorheen Mengelmoes was. Er is hiervoor een organisatie opgericht met één 
afgevaardigde van elk bestuur en er is een datum geprikt voor wanneer dit feest plaats 
zal vinden. De intentie van alle betrokken verenigingen is een nieuw feest oprichten 
dat voortaan weer elk jaar plaats zal vinden. 
 
Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politiek (NKWP) 
 
De Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politicologie is de beroepsvereniging 
voor politicologen. Het KNWP biedt politicologen de mogelijkheid om hun onderzoek 
te presenteren en organiseert symposia, een jaarprijs en het Politicologenetmaal. Het 
blad wetenschappelijke blad Acta Politica wordt door het KNWP uitgegeven. Het PvP 
heeft veel contact met het NKWP over bijvoorbeeld het PiP-Congres. Het contact met 
de NKWP zal daarom dus vooral met het PvP zijn.  
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SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen (SOFv) 
 
Het SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen is de koepelorganisatie voor alle 
studieverenigingen van de Radboud Universiteit. Via het SOFv kunnen de besturen 
van de verschillende studieverenigingen makkelijk in contact met elkaar komen, om zo 
bijvoorbeeld ideeën uit te wisselen. Ook heeft het SOFv een Politiek Commissaris die 
in de Universitaire Studentenraad zetelt, waar deze de belangen van de 
studieverenigingen kan behartigen. Dit samenwerkingsverband verbreedt dus de 
mogelijkheden voor ismus, omdat uit het contact met andere besturen veel 
interessante inzichten kunnen komen.  
 
Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM) 
 
De SVM is de overkoepelende vereniging voor alle studieverenigingen van de faculteit 
der managementwetenschappen. Er wordt hier samengewerkt met de 
broederverenigingen BOW, de ESV, Mundus en Synergy om SVM feesten te 
organiseren. Afgelopen jaar hebben deze feesten niet plaats kunnen vinden vanwege 
de corona maatregelen. We verwachten dat er aankomend jaar weer meer mogelijk 
zal zijn en zullen zo nodig samen met de broederverenigingen kijken naar andere 
alternatieven. De secretaris zal binnen de SVM de functie van penningmeester op zich 
nemen.  
 
Alumninetwerk 
 
Het alumninetwerk heeft het doel om alumni van de opleiding Politicologie met elkaar 
te verbinden, omdat het zowel nuttig en gezellig is om contact te onderhouden met 
oud-politicologiestudenten. Doorgaans organiseert het alumninetwerk verschillende 
activiteiten zoals bijvoorbeeld borrels. Het netwerk heeft enige tijd stilgelegen wegens 
corona, maar dit jaar zal het waarschijnlijk weer volledig alle activiteiten kunnen 
organiseren. De voorzitter onderhoudt het contact met het bestuur van het 
alumninetwerk en zal hun vergaderingen bijwonen. Er is contact geweest tussen de 
voorzitter van ismus en het bestuur van het netwerk. Uit dit contact is gebleken dat er 
waarschijnlijk vier borrels voor alumni georganiseerd gaan worden dit jaar. 
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Sponsoring 
 
De commissaris externe betrekkingen zal ook dit jaar verantwoordelijk zijn voor de 
sponsoring, het externe contact van ismus en de membercarddeals. De commissaris 
externe betrekkingen van het XXIe bestuur heeft al kennis gemaakt met de huidige 
partners van ismus. Door dit contact warm te houden wordt gestreefd naar het 
verlengen van de contracten. Voor zowel de sponsoring, als de membercarddeals is 
ook vanaf de zomervakantie al gezocht naar nieuwe contacten. De commissaris 
externe betrekkingen tracht dit jaar meer te zoeken naar partnerschappen met 
bedrijven die scharen met de competentie van politicologen. Er bestaan echter geen 
kantoren die speciaal zijn opgezet voor politicologen op de arbeidsmarkt. Politicologen 
bewandelen in hun loopbaan verschillende paden en komen op diverse posities binnen 
de arbeidsmarkt terecht. Hierdoor kan een gevarieerd scala aan bedrijven benaderd 
worden waardoor interessante samenwerkingen tot stand kunnen komen. 
Voorbeelden van bedrijven die worden benaderd voor sponsoring zijn adviesbureaus, 
onderzoeksbureaus, overheidsinstanties, beleidsgerelateerde instanties en andere 
publieke bedrijven. Een aantal huidige partners hebben bovendien al ingezet op een 
verlenging van de samenwerking met ismus. 
 
Het streefbedrag is gezet op €4000,-. Dit bedrag is bewust hoog ingezet, aangezien 
de sponsorinkomsten afgelopen jaar het ingezette streefbedrag flink hebben 
overschreden. Met een positief vooruitzicht op voortzetting van samenwerkingen met 
huidige partners én twee, naar verwachting fysieke carrièrebeurzen, zal wederom 
gerekend worden op hoge sponsorinkomsten. Om het streefbedrag niet te overtreffen, 
wordt daarom ingezet op een aanzienlijk, maar realistisch bedrag. Om dit streefbedrag 
te behalen, zal de commissaris externe betrekkingen partners blijven benaderen 
gedurende het jaar. Tevens zal de commissaris externe betrekkingen geassisteerd 
worden door de ismus affairs commissie. Deze commissieleden zullen brainstormen 
over mogelijke partners en membercarddeals. Zij worden ook betrokken bij het 
denkproces van de organisatie van het ismus Career Event. De input wordt ten allen 
tijden meegenomen. Het benaderen van de bedrijven zal echter nog steeds verricht 
worden door de commissaris externe betrekkingen, tenzij gespecificeerde taken 
duidelijk en uitsluitend door de commissaris externe betrekkingen worden gedelegeerd 
aan een commissielid. 

Membercarddeals 

Zoals hierboven is benoemd, heeft de commissaris externe betrekkingen vanaf de 
zomervakantie 2021 contact gezocht met nieuwe partners voor membercarddeals. Met 
de ismus-membercard kunnen leden bij specifieke handelszaken, 
horecagelegenheden en andere firma’s kortingen krijgen. Vorig jaar konden er weinig 
membercarddeals gesloten worden, vanwege de situatie omtrent COVID-19. Gezien 
de huidige voorspoedige visie met betrekking tot de coronamaatregelen, willen 
bedrijven weer vaker de samenwerking aangaan voor membercarddeals. Voorbeelden 
van deals die al zijn gemaakt, zijn de deal met Café Funkenstein - waarbij leden bij 
twee hoofdgerechten twee gratis pilsjes krijgen - of de deal met ProjectEscape - 
waarbij leden 15% korting krijgen op een escaperoom - op vertoon van de ismus-
membercard. De membercarddeals zullen in tegenstelling tot voorgaande jaren niet 
alleen als Instagrampost worden gedeeld, maar ook via de verhaalfunctie van 
Instagram, waarna alle membercarddeals zullen worden samengevoegd tot een 
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hoogtepunt van verhalen op de Instagram. Bovendien zullen de membercarddeals 
gedeeld worden op de website van ismus. 
 
Dit jaar zal er ook weer gebruik worden gemaakt van visitekaartjes. Met visitekaartjes 
op zak zal de commissaris externe betrekkingen altijd de contactgegevens kunnen 
achterlaten, waardoor (mogelijk toekomstige) partners makkelijker contact kunnen 
leggen. Voor zowel partners en membercarddeals is dit handig, maar ook voor het 
vinden van bedrijven voor de Management Business Fair, de MBF, en het ismus 
Career Event, het ICE. De MBF is een beurs die ismus in samenwerking met onze 
broederverenigingen (BOW, De ESV, Mundus en Synergy) en Career Service 
Managementwetenschappen organiseert. Dit jaar zal deze op 23 februari 
plaatsvinden. Elke vereniging zal op zoek moeten gaan naar bedrijven of organisaties 
die voor een bijdrage deel willen nemen aan de beurs. In ruil hiervoor krijgen zij een 
standplaats, waar de bedrijven of organisaties de aanwezige studenten kunnen 
spreken. Ook zullen tien participerende bedrijven een bedrijfspresentatie kunnen 
geven. Naar verwachting zal deze derde editie van de MBF fysiek gaan plaatsvinden 
op de universiteit. 
 
De ICE is een beurs, enkel georganiseerd voor ismi. Dit jaar zal deze 31 mei 
plaatsvinden. Deze beurs wordt in overleg met hoogleraar Marcel Wissenburg 
georganiseerd door de commissaris externe betrekkingen. Een aantal bedrijven of 
organisaties zullen tijdens deze beurs bedrijfspresentaties kunnen geven. Naar 
verwachting zal ook deze beurs op een fysieke locatie worden gehouden. Mocht dit 
naar aanleiding van op dat moment geldende maatregelen niet kunnen, dan zal een 
online-editie worden overwogen. 
 
Stamkroeg 
 
De commissaris externe betrekkingen van afgelopen jaar heeft contact gelegd met de 
café-eigenaar van onze huidige stamkroeg: Café Groots. De samenwerking met de 
eigenaar wordt als positief ervaren door het bestuur en er heerst een open 
communicatie. Bovendien is met de eigenaar een afspraak gemaakt voor een vaste 
ismusborrel. Deze zal op de laatste dinsdag van de maand plaatsvinden, met 
uitzondering van vakantie of tentamenperioden op de desbetreffende dag. 
 
Vrienden van ismus  
 
Voor de mensen die geen lid meer willen zijn van ismus, maar wel in contact willen 
blijven met de vereniging is er een mogelijkheid om ‘Vriend van ismus’ te worden. Dit 
houdt in dat men onder andere nog de ismail krijgt en ook het recht heeft op het 
ontvangen van de Heraut. Aan het begin van het collegejaar zal de secretaris eenmalig 
een mailtje versturen naar alle leden met de vraag of ze ismus-lid willen blijven, Vriend 
van ismus willen worden, of hun lidmaatschap willen beëindigen. 
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Nawoord 
 
Beste lezer, 
 
Ten eerste willen wij u bedanken voor het werpen van een kritische blik op ons 
beleidsplan. Dit houdt het bestuur scherp en zorgt ervoor dat we allemaal weer een 
leuk en succesvol jaar voor de boeg hebben bij onze mooie vereniging. Wij hopen dat 
wij onze plannen voor het aankomende jaar goed hebben uitgezet, al zullen wij deze 
plannen uiteraard verder toelichten op de Algemene Ledenvergadering.  
 
Wij kijken er erg naar uit om dit lustrumjaar fantastische activiteiten te organiseren voor 
alle leden, om zo hopelijk de coronatijd van ons af te kunnen schudden. Wij hopen u 
snel te kunnen verwelkomen op deze activiteiten en de ismuskamer. 
 
Met vriendelijke groet, 
Het XXIe bestuur der studievereniging ismus, 
 
Levy Zeegers   Voorzitter 
Tessa van Weerdhuizen  Secretaris 
Bart Krans    Penningmeester 
Noa van Hamburg   Commissaris externe betrekkingen 
Myrte Hofstede   Commissaris interne betrekkingen 
 


